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        Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
 
             Datum:  22 oktober 2024 
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen CDA 
Ons kenmerk:   
 

Geachte heer, mevrouw, 
 
Op 23 september 2024 heeft de fractie van CDA schriftelijke vragen gesteld 
over Veiligheid. In de inleiding schets het CDA een zorgwekkend beeld van 
de veiligheid in Hoogeveen. Daarnaast wekt het CDA de indruk dat er geen 
maatregelen worden getroffen en dat handhaving afwezig is op straat. In 
zijn algemeenheid herkennen wij dit beeld niet. Als gemeente werken we 
nauw samen met onze ketenpartners aan de veiligheid in Hoogeveen. Maar 
ook samen met onze inwoners. De inspanningen op dit gebied zijn 
beschreven in de door u vastgestelde Kadernota Handhaving en daar geven 
we uitvoering aan.  
 
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 
 
1. Is het college ervan op de hoogte dat er zoveel onrust in onder 

inwoners in de gemeente Hoogeveen rondom het thema veiligheid op 
straat (overlast, drugsgebruik, samenscholing, vechtpartijen, 
vernielingen, hardrijders, etc.)? 
Zo ja, welke maatregelen zijn er al ondernomen om deze overlast tegen 
te gaan? 
 
De gemeente is op de hoogte van het feit dat overlast op deze thema’s 
bestaat en dat dat wat kan doen met de veiligheidsbeleving. Bij 
signalen van overlast en/of onrust gaan we in gesprek met de melder. 
Daarnaast betrekken we het wijkteam om laagdrempelig te 
inventariseren wat er speelt in een wijk of dorp. Afhankelijk van de 
aard en de omvang van de ervaren overlast wordt met ketenpartners 
bezien wat een goede en effectieve interventie kan zijn en wordt 
afgestemd wie wat gaat ondernemen. Daar waar de Boa’s bevoegd zijn, 
worden deze ingezet om de overlast te beteugelen. In een aantal 
situaties zijn de Boa’s niet bevoegd om op te treden. Hierbij kan 
gedacht worden aan drugsgebruik en hardrijders. Ontvangen 
overlastmeldingen op dit vlak worden daarom doorgezet naar de politie.  
 

2. Wordt handhaving ingezet om deze gesignaleerde overlast 
(drugsgebruik, samenscholing, vechtpartijen, vernielingen, hardrijders, 
etc.) tegen te gaan?   
Zo ja, wat doet handhaving dan? Welke afspraken zijn gemaakt? 
Zo nee, waarom niet? 
 
Handhaving wordt ingezet om overlast tegen te gaan. Zo zet 
Handhaving actief in op surveillance omtrent jeugdoverlast. 
Overlastlocaties worden dagelijks (meermaals) aangedaan. Handhaving 
deelt de informatie van deze locaties met de ketenpartners politie en 
jeugdwerkers. Overlastgevers die op heterdaad worden betrapt worden 
afhankelijk van de situatie gewaarschuwd of krijgen proces-verbaal. 
Handhaving is niet bevoegd voor Opiumwet, snelheidsovertredingen en 
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vechtpartijen. Hier ligt expliciet de bevoegdheid om op te treden bij de 
politie.  
 

3. Bent u bereid om samen met inwoners en ondernemers het gesprek 
aan te gaan over het onderwerp veiligheid op straat in hun gemeente 
Hoogeveen om hier samen een vuist tegen te maken? 
Zo ja, hoe wilt u dit gaan doen? 
Zo nee, waarom niet? 
 
Daar zijn wij altijd toe bereid. Dat doen wij al via de wijkteams en 
overleggen met ondernemers. Bijvoorbeeld met het bestuur van de 
Binnenstad of via het Keurmerk Veilig Ondernemen (KVO).  
 
 

4. Welke maatregelen hebt u genomen of bent u van plan te nemen om 
de veiligheid in de gemeente Hoogeveen te verbeteren? En op welke 
termijn gaat u deze maatregelen nemen? 
 
Hiervoor verwijzen wij u naar de Kadernota Handhaving.   

 
 
 
Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
Jelmer Mulder        Martijn Breukelman 
Gemeentesecretaris       burgemeester  
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